



Soulaimane Bouiboukiran

Agadir
+212 6313-26809
soulaiman.soulb@gmail.com
🌐 <https://soulaimane.org>
🌐 <https://github.com/soulaimanboubkran>

As a passionate full-stack developer, I have accumulated experience in creating dynamic web applications. My journey in web development has been enriched by numerous projects, where I have expertly utilized technologies such as the MERN stack (ReactJs, ExpressJs, etc.) and PHP (Laravel), as well as databases like MongoDB, MySQL, and PostgreSQL.

Skills & Technology

- Git & Github
- Html/Css/Bootstrap/
- TailwindCss/ui Libraries
- JavaScript/TypeScript/Php

Framworks

- ExpressJS / ReactJS
- NextJs
- Laravel

Others

- Redux
- Framer motion
- Docker ...

Observation

After each project, I developed problem-solving skills.

School career

Baccalaureate

Agadir

baccalaureate physics-biof
2022

Specialized technician

Agadir

Specialized technician
in full-Stack development
2024



scan to see the
Portfolio

Professional Experience

Back-End Developer (laravel)

I worked as a Back-End Developer, designing and implementing the backend for a new forum using Laravel and SQL at **Yool Education**.

Back-End Developer (express)

I worked as a Back-End Developer, rebuilding an existing **library system** for the organization of **(Aliaaf)**.

website - <https://aliaaf.vercel.app>

Project Experience

WebSty

JSX Component Library

Jan 2024

WebSty exemplifies my commitment to education, offering a library of well-styled JSX components for **ReactJS**, as well as a built-in **online code editor** for an immersive learning experience.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/webSty>

website - <https://websty.vercel.app>

ShopTop

E-commerce website

Dec 2023

An e-commerce platform where I improved both design aesthetics and functionality. The implementation of the **Stripe** payment system ensured secure transactions, thereby strengthening user trust and satisfaction.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/ShopTop>

Tomass Blog

Modern blog

Oct 2023

I created this blog to improve my skills in **Next.js** and various other technologies. It is a platform where everyone can contribute and share varied content.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/bloge2>

website - <https://tomass.vercel.app>



Soulaimane Bouiboukiran

Agadir

+212 6313-26809

soulaiman.soulb@gmail.com

🌐 <https://soulaimane.org>

🌐 <https://github.com/soulaimanboubkran>

En tant que développeur full-stack passionné, j'ai **accumulé** une expérience dans la création d'applications web dynamiques. Mon parcours dans le développement web a été enrichi par de nombreux projets, où j'ai utilisé avec expertise des technologies telles que les stacks MERN (ReactJs, ExpressJs ...) et PHP (laravel), ainsi que des bases de données telles que MongoDB, MySQL et PostgreSQL.

Compétences & Technologie

- Git & Github
- Html/Css/Bootstrap/
- TailwindCss/ui Libraries
- JavaScript/TypeScript/Php

Frameworks

- ExpressJS / ReactJS
- NextJs
- Laravel

Autres

- Redux
- Framer motion
- Docker ...

Observation

Après chaque projet, j'ai développé une **capacité de résolution de problèmes**.

Parcours scolaire

Baccalauréat

Agadir

baccalauréat physique-biof
2022

Technician specialise

Agadir

technician specialise en full-Stack development
2024



scanner pour
voir le Portfolio

Experience professionnelle

Back-End Developer (laravel)

J'ai travaillé en tant que développeur Back-End, concevant et implémentant le backend pour un nouveau forum en utilisant Laravel et SQL chez Yool Education.

Back-End Developer (express)

J'ai travaillé en tant que développeur back-end, en reconstruisant un système de bibliothèque existant pour l'organisation (Aliaaf).
website - <https://aliaaf.vercel.app>

Experience Projets

WebSty

Bibliothèque de composants JSX

Jan 2024

WebSty illustre mon engagement envers l'éducation, offrant une bibliothèque de composants JSX bien stylisés pour ReactJS, ainsi qu'un éditeur de code en ligne intégré pour une expérience d'apprentissage immersive.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/webSty>

website - <https://websty.vercel.app>

ShopTop

E-commerce website

Dec 2023

Une plateforme de commerce électronique où j'ai amélioré à la fois l'esthétique du design et la fonctionnalité. La mise en place du système de paiement Stripe a assuré des transactions sécurisées, renforçant ainsi la confiance et la satisfaction des utilisateurs.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/ShopTop>

Tomass

Blog

Modern blog

Oct 2023

J'ai créé ce blog pour améliorer mes compétences en Next.js et diverses autres technologies. C'est une plateforme où tout le monde peut contribuer et partager du contenu varié.

code - <https://github.com/soulaimanboubkran/bloge2>

website - <https://tomass.vercel.app>